
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 513 

 

На 30 април 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно регистрация и обявяване на 

кандидатската листа за членове на Европейския парламент от 

Република България в изборите на 9 юни 2024 г. 

 Докладва: Севинч Солакова 

2. Проекти на решения относно промени в състава на ОИК. 

Докладва: Цветанка Георгиева  

3. Доклади по административни преписки. 

Докладват: Емил Войнов Росица Матева, 

Димитър Димитров, Севинч Солакова, Йорданка 

Ганчева, Елка Стоянова, Гергана Стоянова, 

Силвия Стойчева и Любомир Георгиев 

4. Проекти на решения относно допускане на партии и 

коалиции за участие в новите избори, насрочени на 23 юни 2024 г. 

Докладват: Цветанка Георгиева и Гергана 

Стоянова 

5. Проект на решение относно определяне на изпълнител чрез 

състезателна процедура с договаряне по чл. 18, ал. 1, т. 3 ЗОП за 

възлагане на обществена поръчка с предмет: „Дейности по 

осигуряване на машинното гласуване в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 
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представители на 9 юни 2024 г. съгласно техническите 

спецификации и условията на договорите, с две обособени позиции“. 

Докладва: Емил Войнов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Цветозар Томов, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Гергана Стоянова. 

 

Заседанието бе открито в 11,10 ч. и ръководено от госпожа 

Камелия Нейкова – председател на Централната избирателна 

комисия и госпожа Росица Матева – зам.-председател на Комисията. 

 

*    *    * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Осем членове сме в залата – имаме кворум. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно регистрация и обявяване на 

кандидатската листа за членове на Европейския парламент от 

Република България в изборите на 9 юни 2024 г. Докладчик – 

госпожа Солакова. 

2. Проекти на решения относно промени в състава на ОИК. 

Докладчик – госпожа Георгиева. 

3. Доклади по административни преписки. Докладчици – 

господин Войнов, госпожа Матева, господин Димитров, госпожа 

Солакова, госпожа Ганчева, госпожа Елка Стоянова, госпожа 

Гергана Стоянова, госпожа Стойчева и господин Георгиев. 

Имате ли предложения по дневния ред? 
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Вероятно ще се измени дневният ред в следобедната част и 

ще се допълни. Имате ли предложения засега, колеги? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева); против – няма. 

 

Колеги, ще започнем с точка трета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Госпожо Матева, заповядайте, и за малко определям да 

водите заседанието. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във 

вътрешната мрежа в папка с моите инициали е подготвен проект на 

писмо до „Информационно обслужване“ АД във връзка с 

публикуването на кандидатските листи на страницата на ЦИК и на 

районните избирателни комисии.  

Моля да се запознаете с него, и ако нямате предложения за 

промени, ще го подложа на гласуване. 

Междувременно ви докладвам призовка от Софийски 

районен съд, Наказателно отделение, по адм.-наказателен характер 

дело № 33-77/2024 г. Известява се Централната избирателна комисия 

като административнонаказващ орган да се яви на 14 май 2024 г. в 

15,30 ч. на заседание по делото. Изпратено е и Разпореждане № 5130 

от 18 април по това дело. Докладвам го за сведение.  

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали е 

публикувана и касационна жалба, с която ви предлагам да се 

запознаете. Тя е срещу Решение № 785/12.04.2024 г. на 

Административен съд – Добрич, по адм. дело № 195/2023 г.  

Срокът за подаване на жалбата все още не е изтекъл, така че 

можем и на 2 май да го гласуваме, но моля да се запознаете с 
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касационната жалба. Ако имате предложения за корекции, да бъдат 

направени. 

Колеги, ако няма предложения за промени по писмото до 

„Информационно обслужване“ АД, подлагам го на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

Колега Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, във връзка с предстоящите 

дейности по чл. 213а, ал. 2 от Изборния кодекс предлагам да 

изпратим писмо до „Информационно обслужване“ АД, с което да ги 

помолим да подготвят десет комплекта смарткарти от тестовата 

сертификационна верига. Проектът за писмо е в моята папка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, ако 

нямате други предложения, моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам в същата връзка да 

изпратим писмо и до „ЕнЕрДжи Сорс“, с което да ги уведомим да ни 

транспортират на 2 май 2024 г. десет заредени акумулаторни 

батерии до Централната избирателна комисия. Проектът за писмо е в 

моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 
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Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.   

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от РИК – Русе, 

с вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-224/29.04.2024 г. С него ни уведомяват, че 

със заповед на кмета на община Русе е променен адресът на три 

избирателни секции. Действително със Заповед № РД-01-1158 е 

променено местоположението на 5, 6 и 7 секция в община Русе. В 

тази връзка предлагам адресите да бъдат коригирани на интернет 

страницата на Централната избирателна комисия в булетите „Адреси 

на избирателни секции“ и „Списък на избирателните секции с 

машинно гласуване“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Колеги, в моята папка има подпапка, която е именувана 

„Споразумение СЕМ“. Вътре в тази подпапка имате текста на 

споразумението такова, каквото е предложено от Съвета за 

електронни медии, както и писмо, с което ние им връщаме за 

неприсъствено подписване текста на споразумението. Предлагам да 

гласуваме с протоколно решение и да упълномощим председателя 

на ЦИК да подпише споразумението такова, каквото ни е изпратено 

като проект. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Вторият ми доклад е свързан с 

доставчиците на медийни услуги и заявените тарифи. До момента 

186 доставчика са заявили тарифи. Предлагам, както обичайно 

правим, да публикуваме с булет в раздела, който е свързан със 

сегашните избори за Европейски парламент и народни 

представители, списъка на тези доставчици. Към тях ще добавим и 

тези, които ще се регистрират по чл. 198. Там са телевизиите, тук е 

пресата и новинарските сайтове. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, с вх. № ЕП/НС-17-214 сме 

получили един сигнал от господин           С.                   С., който е 

намерил в пощенската си кутия рекламни материали, и ни обръща 

внимание, че още не е започнала кампанията, така че тези материали 

не бива да бъдат разпространявани. Предлагам, тъй като е посочен 

адрес, „Младост“ 1, да препратим на 24 РИК и евентуално по 

компетентност да вземат някакви действия, и да уведомим, разбира 

се, подателя на сигнала. 

Оттеглям този доклад, утре ще го докладвам. Трябва да 

обсъдим на кого трябва да препращаме такъв сигнал, защото, ако е 
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външна реклама, се изпраща на кмета, но това е по пощата. Може да 

остане и за сведение. След краткото обсъждане, ще оставя този 

сигнал за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вчерашната папка е 

проектът на писмо до печатницата на БНБ и до министъра на 

финансите, с приложен проект на решение за осъществяване на 

контрол при отпечатване на хартиените бюлетини. Предлагам да 

изпратим проекта за съгласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с писмото от 

главния секретар на Министерския съвет ще си позволя само да 

кажа, че е много опасно Министерският съвет да реши, че следва да 

избяга от изпълнение на своите задължения по Изборния кодекс, а 

именно организационно-техническото обезпечаване на изборния 

процес. Няма да продължавам по-нататък.  

Въпросът, свързан с обезпечаването на секционните 

избирателни комисии с паравани, е в тази връзка. Получили сме 

писмо, към което са приложили използвани на практика паравани в 

община в България на предходни избори, в случая за общите избори 

за общински съветници и за кметове през 2023 г. Във връзка с 

нашето предложение централизирано да бъде организирано 

снабдяването на общините с паравани, много е вероятно като време 
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да е недостатъчно за изпълнение на тази задача. В този смисъл да 

приемем предложението като указание, което следва да бъде дадено 

до всички кметове на общини, и аз ви предлагам в отговор на 

писмото на главния секретар да изпратим писмо до него, в което 

много кратичко да кажем, че сме съгласни на кметовете на общини 

да бъде изпратено писмо с указание, с приложени изисквания към 

ползвани вече паравани на общите местни избори. 

В случай че това писмо е част от писмото, което изпраща 

Министерският съвет до всички областни управители и кметове на 

общини относно организационно-техническата подготовка на 

изборите, предлагаме в кратък срок да ни бъде изпратено за 

съгласуване цялото писмо като проект. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Колеги, малко по-късно ще върна да подложа на гласуване 

това предложение. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладна записка ЦИК-25-

46/30.04.2024 г. е с попълнена справка във връзка с тримесечното 

изследване на Националния статистически институт „Разходи за 

придобиване на дълготрайни активи“. Става дума за първото 

тримесечие на 2024 г. Тази статистическа форма да бъде изпратена 

до НСИ съгласно тяхно писмо с вх. № ЦИК-15-115/26.04.2024 г. 

Попълнената справка включва разходи за придобиване на 

дълготрайни активи, а именно сървър и два броя програмни 

продукти на стойност 18 009,60 лв.  

Предлагам да възложим на главния счетоводител 

изпращането на тази информация до Националния статистически 

институт в електронната платформа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с ПМС № 76 от 

02.04.2024 г. бяхме получили писмо от министъра на електронното 

управление като първостепенен разпоредител с бюджет да се подава 

информация, която да бъде публикувана в „Отворени данни“.  

Във вътрешната мрежа е публикувана докладна записка 

ЦИК-25-45/29.04.2024 г. с предложение до министъра на 

електронното управление да изпратим писмо с уведомлението, че 

Централната избирателна комисия не е извършвала плащания, за 

които да дължи информация по реда на § 4, ал. 3, ал. 4 и § 5 от 

Преходни и заключителни разпоредби на Наредбата за определяне 

на реда, начина, сроковете и обхвата на подлежащата на 

публикуване информация от СЕБРА. Моля да гласуваме такова 

писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, получили сме писмо с 

вх. № ЦИК-32-4/29.04.2024 г. Във връзка с изпълнение на договора 

от „Архивистика“ ЕООД сме получили имената на техните 

служители, които в дните 1, 3 и 4 ще извършват дейности по 

обработка и архивиране на книжа в архивохранилището на 

Централната избирателна комисия. Писмото съдържа и отчетни 
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данни по отношение на 27 и 28 април, когато са обработени 

186 чувала от секционни избирателни комисии извън страната от 

избори. Предлагам да се одобри предоставянето на списък за тези 

дни за тези служители. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

преписка, която е постъпила в Централната избирателна комисия, с 

вх. № ЦИК-ЕП-16-51 ведно и с превод. Тя е относно искане за 

акредитация като международни граждански наблюдатели на 

изборите за Европейски парламент. Предлагам с писмо до 

министъра на външните работи да препратим преписката за 

действия по компетентност. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, връщам на доклад писмо с 

вх. № ЦИК-ЕП-418/27.04.2024 г., като това е писмо от Изпълнителя 

„Информационно обслужване“ АД във връзка с криптирания обмен 
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и изнесена информация. След обсъждането, което направихме, ви 

предлагам писмо до изпълнителя, като се вземе предвид и Договор 

№ 14. Да ни представят конкретни предложения във връзка с 

информацията, която се съдържа в това писмо, които ЦИК да 

разгледа и да се произнесе. Предлагам писмо в този вид, като се 

вземе предвид и Договор № 14 между страните. 

Извинявайте, за пълнота на доклада, и като се вземе 

създадената практика между Изпълнителя и Централната 

избирателна комисия по повод аналогични договори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Продължавам със следващи 

доклади. Колеги, връщам на доклад писмо, което беше обсъдено в 

работна група, както и днес на повдигнат въпрос на срещата, която 

се състоя, ЦИК-ЕП/НС-02-100. Във вътрешната мрежа съм 

възложила да го преместят. Касае гласуването на неработещите 

съпруг/съпруга и деца, навършили 18 години, които придружават 

дългосрочно командирован служител. В това писмо Министерството 

на външните работи ни е поставило въпроса дали си поддържаме 

позицията, изразена в съответните изходящи кореспонденции 

от 2019 г.  

Предлагам с протоколно решение да възприемем същата 

позиция, изразена и в писмото от 19 април 2019 г., както беше 

обсъдено и в работен порядък. Писмото, което Централната 

избирателна комисия е изпращала, е във вътрешната мрежа, така че 
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предлагам писмо в смисъла на доклада ми и на работните 

обсъждания, и то ще преповтори втория абзац от писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения във връзка с писмото от Министерството на 

външните работи от 19 април? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: По писмо отново във връзка с 

организацията на гласуване извън страната ЦИК-ЕП/НС-02-21. 

Бяхме обърнали внимание за неточности в някои приложения. Ние 

се обединихме да няма изменения във вече приетите книжа и го 

докладвам и с оглед кръга въпроси, които днес обсъдихме. 

Евентуално да го вземем предвид при Методическите указания. 

Докладвам постъпила молба от господин Волен Николов 

Сидеров в качеството му на председател на политическа партия 

„Атака“ с вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-222/29.04.2024 г. Докладвам го за 

запознаване, като съм възложила на главния счетоводител и на 

юристите да изготвят становище. Обективираното искане е да се 

върне депозитът от 5000 лв., внесен за участието на партията в 

изборите за Народно събрание и Европарламент, поради 

заличаването. Сочи се, че ще предостави необходимата сметка. Не 

ми е предоставена сметка с преписката. След извършена проверка 

ми беше казано, че допълнително щяла да бъде представена. Към 

момента за запознаване и след изготвяне на необходимото ще бъде 

върнато на доклад. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожа Гергана 

Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви за сведение 

постъпили писма с вх. № ЦИК-ЕП/НС-06-221 и същият номер с 

индекс 1. Това са две писма с идентично съдържание. Едното е от 

община Сливница, а другото е от община Смядово, с което ни 

информират, че няма постъпили заявления за включване в част II на 

избирателните списъци в съответната община. Докладвам ви ги за 

сведение, като ще резюмирам – предлагам в Деловодството да бъде 

организиран нарочен класьор, в който постъпилите писма от 

общините във връзка с част II на избирателните списъци да бъдат 

класирани. При необходимост да бъде използвана информацията, 

която ще се събира там. Моля да гласуваме създаването на тази 

организация в Деловодството на Централната избирателна комисия 

за събирането в нарочен класьор на този тип писма. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е запитване от 

председателя на Общински съвет – Павликени, с вх. № ЦИК-НС-17-

67/29.04.2024 г. относно необходимо ли е да излезе в отпуск като 

председател на Общинския съвет, ако бъде регистриран като 

кандидат за народен представител за предстоящите парламентарни 

избори, и ако да, то за какъв период от време? Такова запитване, 

припомням, че беше постъпило и от Националната асоциация на 
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председателите на общински съвети и се уточнихме, че ще 

публикуваме отговор в периода, в който започне регистрацията на 

кандидатите в районните избирателни комисии. Очевидно този 

момент е настъпил и затова предлагам в папка с моите инициали да 

се запознаете с проекта на отговор, който да бъде публикуван в 

рубриката „Въпроси и отговори“, относно ползването на отпуск на 

председателя на общински съвет. Той е съобразен с досегашното 

тълкуване от страна на Централната избирателна комисия на 

съответните разпоредби на Изборния кодекс и на Закона за местното 

самоуправление. 

И във връзка с въпроса, който госпожа Ганчева вчера 

докладва относно това дали общински съветник, който е 

регистриран като кандидат за народен представител, може да 

участва в заседанието на общинския съвет. Също е подготвен 

отговор в папка с моите инициали, така че ако одобрявате 

съдържанието на тези два отговора, с протоколно решение да 

приемем да бъдат публикувани на нашата страница в рубрика 

„Въпроси и отговори“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам най-напред за сведение 

писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-230, което е в папката с мои 

инициали и е от гражданина          А.      Д. То е във връзка с 
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оформянето на дизайна на бюлетината, както е написал 

гражданинът. Това писмо остава за сведение. 

Докладвам за запознаване писмо в папката с мои инициали, 

но от вчера, с вх. № ЦИК-17-5/29.04.2024 г., с което госпожа Лий от 

съответната организация потвърждава, че вече са направили 

резервация за хотел и ще присъстват на срещата, предвидена за 

21 май 2024 г. Остава допълнително да се уточни часът и затова 

засега за запознаване представям това писмо. Във вчерашната папка 

с мои инициали, подпапка AWEB е писмото във връзка с 

кореспонденция с представители на тази организация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви докладвам писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-08-235/30.04.2024 г. 

от заместник-главния прокурор, с което ни изпращат списък с 

дежурните прокурори в почивните и празничните дни в периода от 

11 май до 2 юни 2024 г. Докладвам го за сведение на Централната 

избирателна комисия. Екземплярът ще бъде на разположение на 

всички колеги в Деловодството. 

Моля да погледнете в моя папка проект на писмо до 

Народното събрание относно предоставяне на допълнителни 

помещения за изборите, и най-вече за организацията по обработка на 

протоколите на секционните избирателни комисии, разположението 

на временния комуникационен пункт на преброителя. Моля да се 

запознаете с текста и в следобедната част от заседанието ще го 

подложа на гласуване.  

Колеги, писмото е подготвено съобразно схемата, която бяха 

изпратили от „Информационно обслужване“ АД. След проведената 

работна среща с председателя на Народното събрание, тези 

помещения са същите, които ние използвахме при изборите за 

народни представители, произведени през миналата година, така че 

запознайте се, ако имате предложения, ще ги допълним в 

следобедната част. 
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Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря, госпожо Председател.  

Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-МИ-

17-87/15.04.2024 г., получено по имейл писмо-запитване от        М. 

У. от село Осеновец, община Венец, област Шумен. Казва, че има 

навършени 18 години за предстоящите избори на 9 юни 2024 г., 

които ще се състоят 2 в 1. Иска да се регистрира за общински 

съветник в община Венец. Казва, че е чела и задава въпрос: кога ще 

започва регистрирането на партии? Ако има и други мероприятия за 

изборите, не иска да закъснява. За първи път има желание и не знае 

много, затова се извинява предварително. Кой месец трябва да 

започна процедурата и вие ще изисквате ли нещо от мен – документ 

или молба?  

Има подготвен отговор във вътрешната мрежа. Моля да го 

погледнете и да подложите на гласуване. 

Тази година има избори за членове на Европейски парламент 

и за народни представители, а изборите за общински съветници и 

кметове се произведоха на 29 октомври 2023 г., и следващите ще са 

2027 г., или кой може да се кандидатира за общински съветници и 

кметове съгласно чл. 397, ал. 1 от Изборния кодекс. Това е 

предложението ми за отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – 1 (Севинч Солакова). 

Господин Ципов, заповядайте. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-

ЕП/НС-17-229/30.04.2024 г. Отново получено запитване по имейл от 

М.  У., с което запитване изявява желание да стане член на 

секционна комисия, но не се е свързала с политически субект. 

Изразява желание да заеме позиция председател, заместник-

председател или секретар, който е свободен в секционни комисии, да 

участва в обучението на секционни комисии от районна избирателна 

комисия. Докладвам го за сведение. 

Вх. № ЦИК-НС-05-25/1 – постановление за назначаване на 

съдебно почеркова експертиза, получено от Окръжна прокуратура – 

Хасково, Окръжен следствен отдел, във връзка с образувано 

досъдебно производство. Възложена е експертизата на експерт-

криминалист от отдел „Криминалистика“ на Националната 

следствена служба. Входящият номер и постановлението ще 

разпределя на директора на дирекция „Администрация“ за създаване 

на организация по отношение на извършването на съдебно 

почерковата експертиза. 

В заключение докладвам вх. № ЦИК-МИ-21-167/29.04.2024 г. 

– постановление за прекратяване на досъдебно производство от 

Районна прокуратура – Кърджали, във връзка с образувано 

досъдебно производство под съответния номер по описа на ОД на 

МВР – Кърджали. С постановлението се прекратява досъдебното 

производство поради липса на данни за извършено престъпление. 

Предлагам постановлението да не бъде обжалвано. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 
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Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма.  

 

Колеги, продължаваме с точка втора от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВА НА ОИК. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, в Централната 

избирателна комисия е постъпило заявление с вх. № ЦИК-МИ-17-

159/2 от 29.04.2024 г. от Нели Асенова Благоева за освобождаването 

ѝ като член на Общинска избирателна комисия – Разлог. Подписано 

е с електронен подпис. 

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

на Централната избирателна комисия да   

„РЕШИ: 

 Освобождава като член на Общинска избирателна комисия – 

Разлог, област Благоевград, Нели Асенова Благоева и анулира 

издаденото ѝ удостоверение.“ 

Предлагам освен решението, да гласуваме и писмо до 

политическата партия, която следва да представи кандидат за нов 

член на мястото на Нели Благоева, която следва да бъде освободена 

като член на Общинска избирателна комисия – Разлог. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 3188-МИ/30.04.2024 г. 
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Колеги, моля да изпратим и писмото до съответната 

политическа партия. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, в Централната 

избирателна комисия е постъпило предложение с вх. № ЦИК-МИ-

09-166 от 28.04.2024 г. от Радка Христова Кроснарова, упълномощен 

представител на коалиция ГЕРБ-СДС, с предложение за промяна в 

състава на Общинска избирателна комисия – Панагюрище. Предлага 

се на мястото на Дора Иванова Иванова – член на Общинската 

избирателна комисия, да бъде назначен Петър Георгиев Мулешков. 

Към предложението са приложени: заявление от Дора 

Иванова за освобождаването ѝ като член на Общинската 

избирателна комисия, декларация съгласно Изборния кодекс и копие 

от дипломата за завършено висше образование на Петър Георгиев 

Мулешков, както и два броя пълномощни. 

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

на Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Освобождава като член на Общинска избирателна комисия – 

Панагюрище, Дора Иванова Иванова, и анулира издаденото ѝ 

удостоверение. 

Назначава за член на Общинска избирателна комисия – 

Панагюрище, Петър Георгиев Мулешков. 

На назначения член на Общинската избирателна комисия да 

се издаде удостоверение.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 
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Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3189-МИ/30.04.2024 г. 

Колеги, преди да прекъснем тази част от заседанието, в точка 

трета от дневния ред – Доклади по административни преписки, 

заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, връщам на 

доклад молбата от господин Сидеров в качеството на представляващ 

партия „Атака“, ведно със становище № 24-3/30.04.2024 г. Като 

подкрепям изразеното становище и въз основа на законовото 

основание, а именно чл. 137 в съответната алинея, следва депозитът 

да бъде възстановен на политическата партия.  

Предлагам с протоколно решение да одобрим 

възстановяването и се възложи на главния счетоводител да извърши 

всички необходими действия във връзка с възстановяването на 

депозита. 

Възстановяваме депозита на политическа партия „Атака“ и за 

пълнота на доклада, в сроковете, посочени в Изборния кодекс. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

В тази точка трета, господин Войнов, заповядайте. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от Министерството на електронното управление (МЕУ) с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-02-238. С него ни изпращат проект на 

актуализираната Методика за удостоверяване на съответствието по 

чл. 213а от Изборния кодекс, както и протокола с определените 

серийни номера на ТУМГ, които ще бъдат подложени на 

удостоверяване. Докладвам проекта на Методиката за запознаване, а 

във връзка с определените серийни номера предлагам да изпратим 

писмо до ГД „Жандармерия“ и до „Карго-партнер“ с указание да 

бъде допуснато изнасянето на десетте машини. Проектът на писмо е 

в моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, аз ви 

предлагам проектът на Методика да бъде предоставен на нашите 

експерти за становище, тъй като тя към настоящия момент е в 

проект. Ако има грешки, да могат своевременно да бъдат върнати на 

Министерството на електронното управление и другите институции, 

които са посочени в писмото – Института по метрология и 

Института за стандартизация. 

По предложението на господин Войнов, моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Предлагам и писмо до главния секретар на 

Народното събрание за осигуряване на транспорт за машините. 

Проектът също е в моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Ще продължим в 15,30 ч. 

 

(След почивката.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Единадесет 

членове сме в залата – имаме кворум.  

Имате ли предложения по дневния ред? 

Госпожо Георгиева? 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Госпожо Председател, предлагам 

допълване на дневния ред с нова точка: Проект на решение относно 

допускане на партии и коалиции за участие в новите избори, 

насрочени за 23 юни 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам ви това 

да бъде точка четвърта от дневния ред с докладчик госпожа 

Георгиева. 

Други предложения? 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Предлагам нова точка в дневния ред: 

Проект на решение относно определяне на изпълнител чрез 

състезателна процедура с договаряне за възлагане на обществена 

поръчка с предмет: „Дейности по осигуряване на машинното 

гласуване в предстоящите избори на 9 ни 2024 г.“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам това да 

бъде точка пета от дневния ред.  

Други предложения?  
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ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Моля да ме включите в точка първа: 

„Проект на решение относно регистрация и обявяване на 

кандидатската листа за членове на Европейския парламент от 

Република България в изборите на 9 юни 2024 г.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Включвам Ви с 

колегата Ципов. 

Допълвам госпожа Георгиева в точка втора: „Проекти на 

решения относно промени в състава на ОИК“.  

Други точки за включване в дневния ред? Няма. 

Моля да гласуваме допълването на дневния ред. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма. 

 

Госпожо Георгиева, заповядайте в точка втора: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИ НА ОИК. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, в Централната 

избирателна комисия е постъпило предложение с вх. № ЦИК-МИ-

09-162 от 26 април 2024 г. от Цветослав Тодоров Тодоров, 

упълномощен представител на ПП ВЪЗРАЖДАНЕ, за промяна в 

ОИК – Стамболийски. Предлага се на мястото на Васил Цветанов 

Стефанов – зам.-председател на ОИК, освободен с Решение № 3054-

МИ от 9 април 2024 г. на Централната избирателна комисия, да бъде 

назначен Васил Костадинов Костадинов. 

Към заявлението са приложени: декларация съгласно 

Изборния кодекс; копие от дипломата за завършено висше 

образование на Васил Костадинов; и пълномощно в полза на 

Светослав Тодоров. 

Предвид изложеното и на база правните основание, 

предлагам на Централната избирателна комисия да  
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„РЕШИ: 

Назначава за зам.-председател на Общинска избирателна 

комисия – Стамболийски, област Пловдив, Васил Костадинов 

Костадинов. 

На назначения зам.-председател да се издаде удостоверение.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля за вашите 

изказвания по проекта за решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

Решението е № 3190-МИ/30.04.2024 г. 

Колеги, продължаваме с доклади по точка първа:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ И 

ОБЯВЯВАНЕ НА КАНДИДАТСКАТА ЛИСТА ЗА ЧЛЕНОВЕ НА 

ЕВРОПЕЙСКИЯ ПАРЛАМЕНТ ОТ РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ В 

ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проект на решение относно регистрация на кандидатската листа на 

партия НАРОДНА ПАРТИЯ ИСТИНАТА И САМО ИСТИНАТА с 

кандидати за членове на Европейския парламент от Република 

България в изборите на 9 юни 2024 г. 

Постъпило е предложение от партията, подписано от 

Венцислав Атанасов Ангелов в качеството му на председател и 

представляващ партията, заведено под № 2 на 26 април 2024 г. в 

регистъра на кандидатите за членове на Европейския парламент от 

Република България, за регистрация и обявяване на кандидатската 

листа на партия НАРОДНА ПАРТИЯ ИСТИНАТА И САМО 

ИСТИНАТА с кандидати за членове на Европейския парламент от 

Република България в изборите на 9 юни 20124 г., както следва: 
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Венцислав Атанасов Ангелов, Дарина Недева Тодорова, Станислав 

Цветков Тодоров, Огнян Николаев Симеонов и Димитър Стоянов 

Недялков.  

Партията е регистрирана с Решение № 3124-ЕП/НС от 

22 април 2024 г. на Централната избирателна комисия за участие в 

изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България на 9 юни 2024 г. 

Към предложението са приложени заявления-декларации по 

чл. 365, ал. 1, т. 3 във връзка с чл. 3, ал. 3 Изборния кодекс от 

кандидатите – 5 бр.  

По преписката е извършена проверка на кандидатската листа, 

от която се установява, че кандидатите – български граждани, 

отговарят на условията на чл. 351, ал. 1 от Изборния кодекс и т. 1 от 

Решение № 3119-ЕП от 19 април 2024 г. на ЦИК. 

Колеги, Централната избирателна комисия намира, че са 

изпълнени изискванията на чл. 351, ал. 1, чл. 364, чл. 365, ал. 1 и 2 от 

Изборния кодекс и Решение № 3119-ЕП от 19 април 2024 г. на 

Централната избирателна комисия за регистрация на кандидати за 

членове на Европейски парламент от Република България, издигнати 

с кандидатска листа на партия НАРОДНА ПАРТИЯ ИСТИНАТА И 

САМО ИСТИНАТА за участие в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България на 9 юни 2024 г.  

Предвид изложеното и съответните основания от Изборния 

кодекс предлагам Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Регистрира кандидатската листа на партия НАРОДНА 

ПАРТИЯ ИСТИНАТА И САМО ИСТИНАТА с кандидати за 

членове на Европейския парламент от Република България в 

изборите на 9 юни 2024 г., както следва: Венцислав Атанасов 

Ангелов, Дарина Недева Тодорова, Станислав Цветков Тодоров, 

Огнян Николаев Симеонов, Димитър Стоянов Недялков. 

На регистрираните кандидати да се издадат удостоверения.“  

В проекта на решение са изписани ЕГН-та на всички 
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кандидати. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение.  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), 

против – няма. 

Решението е № 3191-ЕП/30.04.2024 г. 

Госпожо Солакова, заповядайте в точка първа. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, на 28 април 2024 г. в 

Централната избирателна комисия постъпи предложение по образец 

съгласно Приложение № 51 от партия ПРЯКА ДЕМОКРАЦИЯ за 

регистриране на кандидатска листа за участие в изборите за членове 

на Европейския парламент от Република България на 9 юни 2024 г. 

Към предложението са представени заявления-декларация от 

кандидатите съгласно приложение по образец от изборните книжа на 

Централната избирателна комисия. 

Партията е регистрирана с Решение № 3124-ЕП/НС от 

22 април 2024 г. на Централната избирателна комисия за участие в 

изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България на 9 юни 2024 г. 

По така представените документи е извършена проверка на 

кандидатската листа. Проверката установи, че кандидатите всички 

са български граждани и отговарят на условията на чл. 351, ал. 1 от 

Изборния кодекс и Решение № 3119-ЕП от 19 април 2024 г. на 

Централната избирателна комисия. 

Тъй като са изпълнени изискванията и са налице условията 

по Изборния кодекс за регистрация на кандидатска листа за участие 

в изборите за участие в изборите за членове на Европейския 

парламент от Република България на 9 юни 2024 г., предлагам 

Централната избирателна комисия да  
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„РЕШИ: 

Регистрира кандидатската листа на партия ПРЯКА 

ДЕМОКРАЦИЯ с кандидати за членове на Европейския парламент 

от Република България в изборите на 9 юни 2024 г., както следва: 

Петър Николаев Клисаров; Калин Николов Павлов; Владимир 

Иванов Величков; Валери Тодоров Ценков; Красимир Манолов 

Стоянов; Живко Петров Стоев; Димитър Николаев Дончев.“ 

В проекта на решение са изписани ЕГН-та на всички 

кандидати. 

Решението за регистрация на партия ПРЯКА ДЕМОКРАЦИЯ 

е № 3145/ЕП/НС от 23 април 2024 г.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта за решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

Решението е № 3192-ЕП/30.04.2024 г. 

Госпожо Стоянова, заповядайте.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, предлагам ви проект на 

решение относно регистрация на регистрация на кандидатската 

листа на коалиция КОАЛИЦИЯ НА РОЗАТА с кандидати за членове 

на Европейския парламент от Република България на 9 юни 2024 г. 

Постъпило е предложение от коалиция КОАЛИЦИЯ НА 

РОЗАТА, подписано от Димитър Митев в качеството му на 

председател и представляващ коалицията, заведено под № 4 на 

30 април 2024 г. в регистъра на кандидатите за членове на 

Европейския парламент от Република България, за регистрация на 

кандидатската листа на коалиция КОАЛИЦИЯ НА РОЗАТА с 

кандидати – 17 лица, посочени поименно в предложението.  
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Коалицията е регистрирана с Решение № 3133-ЕП/НС от 

23 април 2024 г. на Централната избирателна комисия за участие в 

изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България на 9 юни 2024 г.  

Към предложението са приложени заявления-декларации по 

чл. 365, ал. 1, т. 3 във връзка с чл. 3, ал. 3 ИК от кандидатите – 17 бр. 

Извършена е проверка на кандидатската листа, от която се 

установява, че кандидатите – български граждани, отговарят на 

условията на чл. 351, ал. 1 от Изборния кодекс и т. 1 от Решение 

№ 3119-ЕП от 19 април 2024 г. на Централната избирателна 

комисия. 

С оглед изложеното Централната избирателна комисия 

намира, че са изпълнени изискванията на посочените разпоредби от 

Изборния кодекс и Решение № 3119-ЕП от 19 април 2024 г. за 

регистрация на кандидатите за членове на Европейския парламент от 

Република България на 9 юни 2024 г., издигнати с кандидатска листа 

на коалиция КОАЛИЦИЯ НА РОЗАТА за участие в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България на 9 юни 

2024 г. 

Предвид изложеното и на посоченото в проекта на решение 

правно основание, предлагам Централната избирателна комисия да 

регистрира кандидатската листа на коалиция КОАЛИЦИЯ НА 

РОЗАТА с кандидати за членове на Европейския парламент от 

Република България на 9 юни 2024 г., както следва: Александър 

Трифонов Томов, Димитър Александров Митев, Виктор Иванов 

Йоцов, Лъчезар Аспарухов Аврамов, Гарабед Ардашес Минасян, 

Дарина Петрова Велкова, Сергей Петков Инджов, Магда Николаева 

Сталева, Александър Цветанов Гарибов, Тодор Монов Янкулов, 

Смилен Маленков Иванов, Николай Петров Минков, Веселин 

Руменов Величков, Чавдар Йорданов Герасимов, Захари Стефанов 

Руженов, Силвия Чернева Георгиева и Милчо Тончев Асенов. 

На регистрираните кандидати да се издадат удостоверения.“ 

В проекта на решение са изписани ЕГН-та на всички 
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кандидати. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), 

против – няма. 

Решението е № 3193-ЕП/30.04.2024 г. 

 

Продължаваме с точка четвърта:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ДОПУСКАНЕ НА 

ПАРТИИ И КОАЛИЦИИ ЗА УЧАСТИЕ В НОВИТЕ ИЗБОРИ, 

НАСРОЧЕНИ ЗА 23 ЮНИ 2024 Г. 

Госпожо Георгиева, заповядайте с проекта на решение за 

допускане на партии и коалиции за участие в новите избори, 

насрочени за 23 юни 2024 г.  

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, постъпило е заявление от  

партия СЪЮЗ НА ДЕМОКРАТИЧНИТЕ СИЛИ, представлявана от 

Румен Христов, подписано и подадено от упълномощено лице 

Филип Спасов Асенов, заведено под № 4 на 30 април 2024 г. в 

регистъра на партиите за участие в новите избори за кметове: в 

кметство Глава, община Червен бряг, област Плевен; кметство Слана 

бара, община Видин, област Видин; кметство Прохлада, община 

Дулово, област Силистра; кметство Батошево, община Севлиево, 

област Габрово; община Панагюрище, област Пазарджик; кметство 

Студеница, община Хитрино, област Шумен; кметство Лиляче, 

община Враца, област Враца; кметство Факия, община Средец, 

област Бургас и за общински съветници в община Борован, област 

Враца, насрочени на 23 юни 2024 г. 

Заявено е искане за наименованието на партията в 

https://www.cik.bg/upload/248146/%D0%A3%D0%BA%D0%B0%D0%B7+%E2%84%96+46+%D0%BD%D0%B0+%D0%9F%D1%80%D0%B5%D0%B7%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B0+%D0%BD%D0%B0+%D0%A0%D0%B5%D0%BF%D1%83%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D0%B0+%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F+%D0%B7%D0%B0+%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%80%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5+%D0%BD%D0%B0+%D0%BD%D0%BE%D0%B2+%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D0%BE%D1%80+%D0%B7%D0%B0+%D0%BA%D0%BC%D0%B5%D1%82+%D0%BD%D0%B0+%D0%BA%D0%BC%D0%B5%D1%82%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE+%D0%91%D0%B0%D1%82%D0%BE%D1%88%D0%B5%D0%B2%D0%BE%2C+%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B0+%D0%A1%D0%B5%D0%B2%D0%BB%D0%B8%D0%B5%D0%B2%D0%BE%2C+%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82+%D0%93%D0%B0%D0%B1%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%BE%2C+%D0%BD%D0%B0+23+%D1%8E%D0%BD%D0%B8+2024+%D0%B3..pdf
https://www.cik.bg/upload/248146/%D0%A3%D0%BA%D0%B0%D0%B7+%E2%84%96+46+%D0%BD%D0%B0+%D0%9F%D1%80%D0%B5%D0%B7%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B0+%D0%BD%D0%B0+%D0%A0%D0%B5%D0%BF%D1%83%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D0%B0+%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F+%D0%B7%D0%B0+%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%80%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5+%D0%BD%D0%B0+%D0%BD%D0%BE%D0%B2+%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D0%BE%D1%80+%D0%B7%D0%B0+%D0%BA%D0%BC%D0%B5%D1%82+%D0%BD%D0%B0+%D0%BA%D0%BC%D0%B5%D1%82%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE+%D0%91%D0%B0%D1%82%D0%BE%D1%88%D0%B5%D0%B2%D0%BE%2C+%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B0+%D0%A1%D0%B5%D0%B2%D0%BB%D0%B8%D0%B5%D0%B2%D0%BE%2C+%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82+%D0%93%D0%B0%D0%B1%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%BE%2C+%D0%BD%D0%B0+23+%D1%8E%D0%BD%D0%B8+2024+%D0%B3..pdf
https://www.cik.bg/upload/248343/%D0%A3%D0%BA%D0%B0%D0%B7+%E2%84%96+53+%D0%BD%D0%B0+%D0%9F%D1%80%D0%B5%D0%B7%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B0+%D0%BD%D0%B0+%D0%A0%D0%B5%D0%BF%D1%83%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D0%B0+%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F+%D0%B7%D0%B0+%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%80%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5+%D0%BD%D0%B0+%D0%BD%D0%BE%D0%B2+%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D0%BE%D1%80+%D0%B7%D0%B0+%D0%BA%D0%BC%D0%B5%D1%82+%D0%BD%D0%B0+%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B0+%D0%9F%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D0%B3%D1%8E%D1%80%D0%B8%D1%89%D0%B5%2C+%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82+%D0%9F%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B4%D0%B6%D0%B8%D0%BA%2C+%D0%BD%D0%B0+23+%D1%8E%D0%BD%D0%B8+2024+%D0%B3..pdf
https://www.cik.bg/upload/248569/DV21_12.03.2024_ukaz60-62.pdf
https://www.cik.bg/upload/248569/DV21_12.03.2024_ukaz60-62.pdf
https://www.cik.bg/upload/248569/DV21_12.03.2024_ukaz60-62.pdf
https://www.cik.bg/upload/248737/%D0%A3%D0%BA%D0%B0%D0%B7+73.PDF
https://www.cik.bg/upload/248737/%D0%A3%D0%BA%D0%B0%D0%B7+73.PDF
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бюлетината по следния начин: СДС. 

Към заявлението са приложени: удостоверение за актуално 

правно състояние на партията, издадено на 10 април 2024 г. и 

пълномощно в полза на Филип Спасов Асенов. 

Партията е регистрирана в Централната избирателна комисия 

с Решение № 2262-МИ от 7 септември 2023 г. за участие в изборите 

за общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Към преписката е приложено удостоверение, че партията е 

представила финансови отчети за 2021-а, 2022-а и 2023 г., издадено 

от Сметната палата. 

Изпълнени са законовите изисквания и условията на Решение 

№ 2934-МИ от 11 януари 2024 г. на Централната избирателна 

комисия за допускане на партия СЪЮЗ НА ДЕМОКРАТИЧНИТЕ 

СИЛИ за участие в новите избори за общински съветници и за 

кметове, насрочени на 23 юни 2024 г.  

Предвид изложеното и на база правните основания, 

предлагам на Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Допуска партия СЪЮЗ НА ДЕМОКРАТИЧНИТЕ СИЛИ за 

участие в новите избори за общински съветници и за кметове в 

изброените общини, насрочени на 23 юни 2024 г.  

Наименованието на партията в бюлетината е: СДС“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

Решението е № 3194-МИ/30.04.2024 г. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, постъпило е заявление от 

партия БЪЛГАРСКИ ГЛАСЪ, подписано от представляващия 
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партията Георги Захаринин Попов, заведено под № 7 на 30 април 

2024 г. в регистъра на партиите за участие в новите избори за 

общински съветници в община Хасково, област Хасково, насрочени 

на 23 юни 2024 г. 

Заявено е искане за наименованието на партията в 

бюлетината по следния начин: БЪЛГАРСКИ ГЛАСЪ. 

Към заявлението са приложени: удостоверение за актуално 

правно състояние на партията, издадено на 24 април 2024 г.  

Партията е регистрирана в Централната избирателна комисия 

с Решение № 2344-МИ от 12 септември 2023 г. за участие в изборите 

за общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. и е 

допусната за участие в новите избори за общински съветници в 

община Борован, област Враца, насрочени на 23 юни 2024 г. с 

Решение № 3180-МИ от 26 април 2024 г. 

Изпълнени са законовите изисквания и условията на Решение 

№ 2934-МИ от 11 януари 2024 г. на Централната избирателна 

комисия за допускане на партия БЪЛГАРСКИ ГЛАСЪ за участие в 

новите избори за общински съветници в община Хасково, насрочени 

на 23 юни 2024 г.  

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

на Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Допуска партия „БЪЛГАРСКИ ГЛАСЪ“ за участие в новите 

избори за общински съветници в община Хасково, област Хасково, 

насрочени на 23 юни 2024 г.  

Наименованието на партията в бюлетината е партия 

БЪЛГАРСКИ ГЛАСЪ.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

Решението е № 3195-МИ/30.04.2024 г. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, предлагам ви проект на 

решение за допускане на допускане на партия ВЪЗРАЖДАНЕ за 

участие в новите избори за общински съветници в община Хасково, 

област Хасково, насрочени на 23 юни 2024 г.  

В Централната избирателна комисия  е постъпило е заявление 

от партия ВЪЗРАЖДАНЕ, подписано от представляващия партията 

Костадин Костадинов, подадено чрез упълномощен представител, 

заведено под № 8 на 30 април 2024 г. в регистъра на партиите за 

участие в новите избори за общински съветници в община Хасково, 

област Хасково, насрочени на 23 юни 2024 г. 

Заявено е искане за наименованието на партията в 

бюлетината по следния начин: ВЪЗРАЖДАНЕ. 

Към заявлението са приложени: удостоверение за актуално 

правно състояние на партията, издадено на 25 април 2024 г. от СГС, 

VІ-2 състав, по ф.д. № 720/2014 г.; пълномощно от 25 април 2024 г. 

от представляващия партията в полза на Светослав Тодоров. 

Партията е регистрирана в ЦИК с Решение № 2255-МИ от 

7 септември 2023 г. за участие в общите избори за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г., като е допусната за 

участие и в новите избори за общински съветници в община 

Борован, с Решение № 3179-МИ от 26 април 2024 г. 

Към преписката е приложено удостоверение, че партията е 

представила финансови отчети за 2021, 2022 и 2023 г., издадено от 

Сметната палата.  

Изпълнени са законовите изисквания и условията на Решение 

№ 2934-МИ от 11 януари 2024 г. на Централната избирателна 

комисия за допускане на партия ВЪЗРАЖДАНЕ за участие в новите 

избори за общински съветници в община Хасково, област Хасково, 

насрочени на 23 юни 2024 г.  
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Предвид изложеното и посоченото в проекта правно 

основание, предлагам Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Допуска партия ВЪЗРАЖДАНЕ за участие в новите избори за 

общински съветници в община Хасково, област Хасково, насрочени 

на 23 юни 2024 г.  

Наименованието на партията в бюлетината е 

ВЪЗРАЖДАНЕ“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов), против – няма. 

Решението е № 3196-МИ/30.04.2024 г. 

 

Продължаваме с точка пета от дневния ред:  

РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ НА ИЗПЪЛНИТЕЛ 

ЧРЕЗ СЪСТЕЗАТЕЛНА ПРОЦЕДУРА С ДОГОВАРЯНЕ ЗА 

ВЪЗЛАГАНЕ НА ОБЩЕСТВЕНА ПОРЪЧКА С ПРЕДМЕТ: 

„ДЕЙНОСТИ ПО ОСИГУРЯВАНЕ НА МАШИННОТО 

ГЛАСУВАНЕ“ В ПРЕДСТОЯЩИТЕ ИЗБОРИ НА 9 НИ 2024 Г. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с 

процедурата за договаряне с предмет: „Дейности по осигуряване на 

машинното гласуване в изборите за членове на Европейския 

парламент от Република България и за народни представители на 

9 юни 2024 г.“ ви представям доклад на Комисията, назначена със 

заповед № 22-АД от 23 април 2024 г. на председателя на 

Централната избирателна комисия, която извърши подбор, разгледа, 
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оцени полученото заявление-оферта за процедурата и проведе 

преговори с участника. 

Комисията започна работа на 23 април 2024 г., като отвори 

получените заявления за участие в процедурата по двете обособени 

позиции. И по двете позиции бяха постъпили по едно заявление от 

„Сиела Норма“ АД.  

След разглеждане на документите по чл. 39, ал. 2 от 

Правилника за прилагане на Закона за обществените поръчки се 

установи, че декларираните обстоятелства, както и представените 

документи, са в съответствие с изискванията към личното състояние 

и критериите за подбор и отговарят на изискванията на възложителя 

и Закона за обществените поръчки. 

Предвид изложеното комисията предложи на Централната 

избирателна комисия да покани кандидата да подаде първоначална 

оферта, която да послужи като основа за провеждане на преговори.  

На 25 април 2024 г. бяха отворени получените оферти. 

Комисията установи, че техническото предложение по обособена 

позиция № 1 не съответства изцяло на техническите изисквания на 

възложителя и изиска от „Сиела Норма“ АД разяснение и 

допълнение в съответствие с изискванията на възложителя по 

техническата спецификация.  

На 26 април 2024 г., след получаване на разяснението от 

„Сиела Норма“ АД, комисията извърши оценяване на техническото 

предложение съгласно методиката на възложителя, като се уточни, 

че в процеса на договаряне ще бъдат извършени и допълнителни 

уточнения и конкретизации, съобразявайки се с изискванията на 

възложителя, поради което комисията допусна „Сиела Норма“ АД 

до отваряне на ценовото им предложение.  

На 27 април 2024 г. комисията отвори ценовото предложение 

на „Сиела Норма“ АД, което и по двете обособени позиции беше в 

рамките на прогнозната стойност на обществената поръчка. В същия 

ден комисията проведе договаряне по офертата със „Сиела Норма“ 

АД, беше доуточнено техническото предложение на изпълнителя, 
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след което подробно беше обсъдено ценовото предложение на 

„Сиела Норма“ АД и беше заявено, че се очаква да бъдат 

преосмислени предлаганите цени, като те бъдат намалени с оглед 

изложените от комисията аргументи.  

Преговорите бяха прекъснати до изпращане от „Сиела 

Норма“ АД на нови ценови предложения. 

На 29 април 2024 г. продължиха преговорите. Бяха постъпили 

нови ценови предложения като ценовото предложение по обособена 

позиция № 1 беше намалено с около 61 хил. лв. 

От Комисията беше направено ново запитване за намаляване 

на цената, на което от „Сиела Норма“ АД заявиха, че това е крайната 

им цена. 

Преговорите продължиха с обсъждане на проектите на 

договори като изискванията на Възложителя в договорите бяха 

запазени и двете страни се съгласиха договорите да бъдат със 

съдържание, което е видно от приложенията към доклада. 

Предвид изложеното и отчитайки, че участникът „Сиела 

Норма“ АД е единствен, комисията по закона за обществените 

поръчки класира на първо място дружеството за всяка от двете 

позиции по обществената поръчка. 

Въз основа на класирането, Възложителят може да приеме 

решение дружеството да бъде определено за Изпълнител по двете 

обособени позиции на обществената поръчка. 

Предлагам с протоколно решение да бъде приет докладът и 

работата на комисията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и ако имате въпроси във връзка с представения 

доклад. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов), против – 



36 

(Севинч Солакова, Ерхан Чаушев). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, във връзка с току-що докладвания 

доклад на комисията е постъпил доклад с вх. № ЦИК-25-47 от 

30 април 2024 г. Той е от определените лица съгласно Заповед № 23-

АД на председателя на Централната избирателна комисия за 

извършен предварителен контрол по чл. 237б от Закона за 

обществените поръчки за законосъобразност на обществената 

поръчка с предмет: „Дейности по осигуряване на машинното 

гласуване за изборите за членове на Европейския парламент от 

Република България и за народни представители на 9 юни 2024 г.“ 

В доклада са анализирани извършените дейности от 

комисията по обществената поръчка като заключението в доклада е, 

че комисията в своята работа е спазила изискванията за публичност 

и извършеното от комисията класиране на участника е 

законосъобразно. Към доклада е приложен контролен лист за 

извършване на предварителен контрол за законосъобразност по реда 

на чл. 237б от Закона за обществените поръчки. 

Въз основа на приетия доклад на комисията и доклада за 

законосъобразност, предлагам проект на решение относно 

определяне на изпълнител по обществената поръчка с предмет: 

„Дейности по осигуряване на машинното гласуване за изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г.“ с две обособени позиции. 

На база направените основания и предвид следните мотиви: 

1. Извършеният подбор на участниците, разглеждане, оценка 

и класиране на офертите и провеждане на преговори по двете 

обособени позиции, отразени в протоколи № 1, № 2, № 3, № 4, № 5 и 

№ 6, съставени на основание чл. 103, ал. 3 от Закона за 

обществените поръчки. 

2. Предложените в офертите на участника по двете обособени 

позиции условия за изпълнение на поръчката. 

Предлагам Централната избирателна комисия да  

„РЕШИ 
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Обявява класирането на участниците в състезателната 

процедура с договаряне за възлагане на обществена поръчка с 

предмет: „Дейности по осигуряване на машинното гласуване в 

изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България и за народни представители на 9 юни 2024 г.“, с две 

обособени позиции, както следва: първо място по Обособена 

позиция № 1 „Сиела Норма“ АД; първо място по Обособена позиция 

№ 2 – „Сиела Норма“ АД. 

Определя за изпълнител на обществената поръчка класирания 

на първо място участник по двете обособени позиции, както следва: 

по Обособена позиция № 1 – „Сиела Норма“ АД; по Обособена 

позиция № 2 – „Сиела Норма“ АД. 

Упълномощава председателя на Централната избирателна 

комисия да подпише договорите по двете обособени позиции със 

„Сиела Норма“ АД за изпълнение на предмета на обществената 

поръчка.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението за решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов), против – (Севинч Солакова, Ерхан 

Чаушев). 

Решението е № 3197-ЕП/НС/30.04.2024 г. 

Колеги, продължаваме с Доклади по административни 

преписки. 

Тази сутрин в заседанието ви предложих проект на писмо до 

Народното събрание във връзка с предоставянето на допълнителни 

работни помещения. Надявам се, че сте успели да го погледнете. 

Предлагам да го гласуваме и да го изпратим, за да може да се 

създаде и необходимата организация. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте в тази точка. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, представям ви проект на 

писмо до главния секретар на Министерския съвет в отговор на 

полученото вчера от тях писмо като допълнение към проекта на 

решение за условия и ред за изработка на изборни книжа и 

материали в частта относно параваните за гласуване. 

Моля да видите писмото във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по текста. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с постъпило 

писмо от Министерството на електронното управление с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-145 от 23 април 2024 г., което докладвах на 

предходно заседание, предлагам да изпратим отговор до 

министерството, който е в моя папка с проектен № 9876. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 
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Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от „Карго-

партнер“ ЕООД с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-227 от 20 април 2024 г. 

Писмото е във връзка с предстоящите избори на 9 юни 2024 г. 

Изпращат ни списък с техни служители, за които молят да се 

осигури достъп до склада за периода след 20 май 2024 г.  

Предлагам да изпратим писмо до МВР и ДАНС, с което да 

поискаме да бъде извършена проверка на лицата. Проектът на писмо 

е в моята папка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), 

против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпила е докладна записка от 

директора на дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-25-44 от 

29 април 2024 г. Тя е относно одобрение за извършване на плащане 

по Договор № 12 от 21 март 2023 г. Това е договорът между 

Централната избирателна комисия и „Информационно обслужване“ 

АД за издаване на цифрови сертификати върху смарткарти за 

СУЕМГ. Съгласно решение на Централната избирателна комисия 

„Информационно обслужване“ АД е издало цифрови сертификати за 

четири комплекта смарткарти, използвани на новите и частичните 

избори за кметове на 10 март 2024 г. 

За тази услуга е постъпила фактура от 11 март 2024 г. на 

стойност 30 лв. Фактурата е проверена. Тя отговоря на изискванията 

на Закона за счетоводството. Поради горното предлагам да одобрим 

извършване на плащането по фактурата. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), 

против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Последният ми доклад е писмо с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-17-225 от 29 април 2024 г. В него се поставя въпрос: 

как избирател, който присъства само в един избирателен списък, 

може да гласува с машина?  

Тъй като на този въпрос ще бъде отговорено в 

Методическите указания, предлагам писмото да остане за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието за 15 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Имаме кворум. 

Господин Войнов, заповядайте в точка три от дневния ред. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Във връзка с приетото Решение 

№ 3197-ЕП/НС на Централната избирателна комисия, предлагам да 

изпратим писмо на „Сиела Норма“ АД, с което да ги уведомим, че 

следва да изготвят електронна бюлетина за изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители във варианта, използван на изборите за общински 

съветници и за кметове, като, първо, трябва да се визуализира 

бюлетината за народни представители и след нея бюлетината за 

членове на Европейския парламент. 

Предлагам на 2 май 2024 г. да ни демонстрират разработената 
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по този начин електронна бюлетина. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Може би и някакъв час на 2 май, за да можем все пак в 

разумно време да го погледнем. 

Колеги, има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – (Севинч 

Солакова). 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви писмо, което 

беше получено днес, с вх. № ЦИК-ЕП-15-52/1 от 30 април 2024 г., 

което е в отговор от Изпълнителя до нас във връзка с крипто обмена, 

в отговор на наше писмо. Докладвам го за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам ви да гласуваме 

касационната жалба, която докладвах предиобедната част на 

заседанието. Надявам се, че всички сте се запознали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 
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Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Насрочвам следващото заседание за 2 май 2024 г. от 14,00 ч. 

Благодаря ви, колеги. Желая ви хубав празник утре! 

 

(Закрито в 17,35 ч.) 

 

 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

Камелия Нейкова 

 

СЕКРЕТАР: 

Севинч Солакова 

 

 

 

 

Стенографи: 

Валентина Меченова 

 

Катя Данчева 


